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Festudvalgets beretning – 2015 
 
Alhedens  Sportfest 2015 var en helt ny oplevelse både for udvalget, foreningen og byen. Stilen var lagt 
lidt om og hele arrangementet flyttet til den sidste weekend i August. Dette var et forsøg på at trække 
flere folk til, og med nye tiltag gøre opmærksom på de mange fantastiske aktiviteter som AIF kan 
tilbyde.  
 
Hvert eneste udvalg havde lagt sig i selen og arrangeret en aktivitet  i løbet af weekenden som hele 
familien kunne deltage i. Der var bla. Åbent i svømmehalen for alle. Der var forhindringsbane med 
flødebollekaster, gadefodbold, mountainbikeløb, beach volley, kage konkurrence, airtrack sjov og 
mange flere ting. Udefra kom der opvisning med militærhunde, traktortræk og amerikanerbiler.  Rigtig 
mange frivillige i foreningen stod klar og gjorde en exceptionel indsats for hele byen.   
 
Lørdag aften blev der holdt fest, og der var stor opbakning til denne, og en fantastisk stemning hele 
aftenen.  Selv vagterne gjorde opmærksom på at de sjældent havde været til en fest med så god en 
stemning.  
 
Søndag sluttede hele arrangementet med banko som vanligt.  
 
Da det hele var ovre og vi gjorde resultatet op måtte vi desværre konstatere at weekendens 
arrangement igen havde givet et underskud. Vi måtte desværre også konstatere , at det skyldtes 
manglende opbakning fra byen.  
 
Det betyder, at vi igen i år må tænke anderledes, og planlægge årets Sportfest ud fra de erfaringer vi fik i 
2015.  Der er ingen tvivl om, at festen lørdag aften var en stor succes, så den fastholdes selvfølgelig, 
men hvordan den  og Sportfesten skal afholdes bliver afgjort i løbet af foråret.  
 
Vi vil gerne sige tusind tak til de øvrige udvalg og de mange frivillige der hjalp til at med få weekenden 
afholdt.  
 
På Festudvalgets vegne  
Pia Vetche  
 


